
 

 

 

 

Az M-Sport külföldi mérnöke segítette az új Ford Fiesta R5-ös beállításában a négyszeres 

abszolút bajnok rallye-versenyzőjét és navigátorát a hétvégi tesztjükön 

 

Kazár Miklós: „Két és fél másodpercet gyorsultunk” 

 

A 2016-os bajnoki szezonnyitón, az Eger Rallye-n dobogós helyen zárt Kazár Miklós és Ferencz 

Ramón. A korábbi négyszeres abszolút bajnok már akkor érezte, még nem tökéletes az összhang az 

új Ford Fiesta R5-össel, így a Pro Racers versenyzője és navigátora egy komoly tesztprogramot 

hajtott végre az elmúlt hétvégén, ahol az M-Sport egyik mérnöke is segítette a munkájukat. Kazár 

úgy véli, ennyit még nem tanult egy teszt alatt, és igencsak bizakodással tölti el, hogy két és fél 

másodpercet gyorsultak a gyakorlás végére.  

 

Noha az jó döntésnek bizonyult Kazár Miklós számára, hogy autót cseréltek, és egy vadonatúj Ford 

Fiesta R5-össel vágtak neki az idei szezonnyitó Eger Rallye-nak. A korábbi négyszeres abszolút bajnok 

azonban az ott elért harmadik hely után érezte, amennyiben idén ismételten bajnokok szeretnének 

lenni, akkor néhány dolgon mindenképpen változtatniuk kell. Ennek első jele az volt, hogy egy nagyon 

komoly tesztprogramot csináltak végig navigátorával, Ferencz Ramónnal, és új csapatának, a Pro 

Racers szerelőivel. A munkát ezúttal az M-Sport egyik külföldi versenymérnöke is segítette, és ahogy 

Kazár fogalmazott, rengeteget tanultak a szakembertől. 

– Azt hiszem, ezt a munkát már az Eger Rallye előtt el kellett volna végeznünk, de bizonyos 

körülmények miatt erre akkor nem volt lehetőségünk. Ám most egy nagyon komoly programot 

végeztünk el, ahol az M-Sport egyik versenymérnöke egy teljes napon át, reggel héttől este tízig 

segítette, irányította a munkánkat. Drasztikusan át lett állítva az autó, immár megvannak azok a 

beállítások, amelyek Egerben még hiányoztak. Egy nap alatt ennyit még nem tanultam, és az is 

jelzésértékű, hogy az adott program végére két és fél másodpercet gyorsultunk egy adott 3,7 

kilométeres szakaszon. Eddig is jól kanyarodott a Ford, ám most kiválóan. Száraz körülmények között 

már teljesen az én autóm, és bízom abban, hogy esős körülmények között is hasznosítani fogjuk majd 

a most szerzett tapasztalatokat. Szeretném a magam és Ramón nevében is megköszönni az M-Sport 

és mérnökének a segítségét, remélem, az eredményeinkkel igazolni fogjuk, nem volt kár a belénk 

fektetett bizalom és energia – jelentette ki a Pro Racers versenyzője. 


